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W środę 4.01.2012r  w trybie pośpiesznym Pracodawca odbył spotkanie z przedstawicielami Związków Zawodowych,
na którym Pan Dyrektor Banasiak poinformował, że do 2014 roku zamierza zmniejszyć zatrudnienie „w ruchu” o ok.18
%.  Nie mniejsza redukcja będzie miała miejsce „w remontach”, nastąpi również ich wydzielenie do oddziału lub 
dwóch oddziałów. Na razie zwolnień grupowych lub innych z przyczyn leżących po stronie Praodawcy nie przewiduje
się. Szczegóły zawiera odpowiednie zarządzenie Dyrektora. Następnie życzył wszystkiego najlepszego w Nowym
Roku i podziękował za spotkanie.Postaramy się w najbliższym czasie poinformować , gdzie Pracodawca chce
likwidować etaty. 

Tak właśnie wygląda dialog społeczny w PGE.  Chociaż czytając doniesienia prasowe wydaje się , że jest to trend
ogólnokrajowy.  

W związku z tą informacją , jak również przekazanymi materiałami dotyczącymi PPE w najbliższym czasie odbędzie
się posiedzenie Zarządu ZZPRC.   
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